

# စတုတ္ထ သာမန်တင်္ဂီနွေနေ့။

## ပထမကျမ်း ဖတ်ရှုခြင်း။

တရားဟောရာကျမ်း။ (၁၈၊ ၁၅ မှ ၂၀ အထိ)

သင်၏ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရားသည်၊ သင်၏ အမျိုးသားချင်းတို့အထဲ၌ ငါနှင့်တူသော ပရောဖက်တပါးကို သင့်အဘို့ ပေါ်ထွန်းစေတော်မူမည်။ ထိုပရောဖက်၏ စကားကို နားထောင်ရမည်။ ဟောရပ်အရပ်တွင် စည်းဝေးကြသော နေ့၌ သင်က၊ နောက်တဖန် အကျွန်ုပ်ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရား၏ စကားတော်အသံကို မကြားရပါစေနှင့်။ ထိုကြီးစွာသော မီးကို မမြင်ရပါစေနှင့်။ အကျွန်ုပ်သေမည် ကို စိုးရိမ်ပါသည်ဟု သင်၏ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရား ရှေ့တော်၌ တောင်းပန်သမျှအတိုင်း၊ ထာဝရဘုရားက၊ သူတို့ စကားသည် လျှောက်ပတ်ပေ၏။ သူတို့အမျိုးသားချင်းတို့အထဲ၌ သင်နှင့်တူသော ပရောဖက်တပါးကို သူတို့အဘို့ ငါပေါ်ထွန်းစေ၍၊ ထိုပရောဖက်နှုတ်၌ ငါ့စကားကို ငါအပ်သဖြင့် ငါမှာထား သမျှတို့ကို သူတို့အား ဆင့်ဆိုရလိမ့်မည်။ ထိုပရောဖက်သည် ငါ့အခွင့်နှင့် ဟောပြော သော ငါ့စကားတို့ကို အကြင်သူသည် နားမထောင်ဘဲ နေအံ့၊ ထိုသူကို ငါစစ်ကြောမည်။ ငါမမှာထားဘဲ ငါ့အခွင့်ကို ဆောင်၍ ရဲရင့်စွာ ဟောပြောသော ပရောဖက်၊ အခြားတပါးသော ဘုရား အခွင့်နှင့် ဟောပြောသော ပရောဖက်သည် အသေသတ် ခြင်းကို ခံရမည်ဟု ငါ့အား မိန့်တော်မူ၏။

## ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပါဌ်တော်ပေတည်း။

# ဆာလံသီချင်း ကျေးဇူးခြင်း။

ဆာလံ ၉၅။

သံပြိုင်။ ။ ယနေ့ သင်တို့သည် သခင်ဘုရား၏အသံကို ကြားသောအခါ သင်တို့၏ နှလုံးများကို တင်းမှာ၍ မထားကြလေနှင့်။

- ❖ လာကြ၊ ထာဝရ ဘုရားသခင် အား ရွှင်လန်းစွာသီဆိုကျူးအေးကြကုန်စို့။ ကယ်တင် ခြင်း ၏ ကျောက်ဆောင်ထံ သို့ ကျယ်လောင်စွာအော်ဟစ်ကြစို့။ ကျေးဇူး တော်ကို ချီးမွမ်း ကာ ကိုယ်တော် ၏ ရှေ့တော် သို့ ဝင်ရောက် လျက် ကိုယ်တော် အားတူရိယာသံ၊ တေးသီချင်းသံတို့ ဖြင့် ပျော်ရွှင်စွာချီးမြှောက်ကြကုန်စို့။ (သံပြိုင်)
- ❖ လာကြ၊ ဦးညွတ် ၍ ရှိခိုး ကိုးကွယ် ကြကုန်စို့။ ငါတို့ ၏ ဖန်ဆင်းရှင် ထာဝရ ဘုရားသခင် ၏ ရှေ့တော်မှောက် ၌ ဒူးထောက်ကြကုန်စို့။ အကြောင်း မူကား ကိုယ်တော် သည် ငါတို့ ၏ ဘုရားသခင် ဖြစ် တော်မူ ၏။ ငါတို့ သည် လည်း ကိုယ်တော် ၏ စားကျက် တွင် ကျက်စား သော သူ များ နှင့် ကိုယ်တော် ၏ ထိန်းသိမ်း မှုအောက်ရှိ သိုးစုဖြစ်ကြ ၏။ (သံပြိုင်)
- ❖ ယနေ့သင်တို့ သည် ကိုယ်တော် ၏ အသံကိုကြားရပါ လျက် ၊ မေရိဘအရပ် တွင် လည်းကောင်း ၊ တောကန္တာရရှိမက်ဆာ ၌ လည်းကောင်း ကျင်လည်ခဲ့ချိန် ၌ ပြုမူခဲ့ သည့် အ တိုင်း သင်တို့ ၏ စိတ်နှလုံး များ ကို တင်းမာ ၍ မထားကြလေ နှင့်။ ထိုအရပ် ၌ သင်တို့ ၏ ဘိုးဘေးတို့ သည် ငါပြုလုပ် တော်မူ သောအမှု တို့ ကို မြင်ခဲ့ရပြီးဖြစ် သော်လည်း ငါ့ကို စုံစမ်းခဲ့ကြ ၏။ (သံပြိုင်)

## ဒုတိယကျမ်း ဖတ်ရှုခြင်း။

မွန်မြတ်သောတပည့်တော်ကြီး ရှင်ပေါလုး ကောရိန္ဒာမြို့သားတို့ထံ ရေးသောစာ၊ ပထမစာစောင်။ (၇၊ ၃၂ မှ ၃၅ အထိ)

ငါ သည် သင် တို့ ကို စိုးရိမ်ပူပန်မှု များ နှင့် ကင်းဝေးစေလို ၏။ အိမ်ထောင်မပြုသောလူ တစ်ဦး သည် သခင်ဘုရားနှစ်သက်စေ ရန် မည် သို့ ဆောင်ရွက်ရမည် ဟူသော သခင်ဘုရား ၏ အမှုကိစ္စ များ အတွက် သာ စိုးရိမ်ပူပန် ၏။ အိမ်ထောင်ရှိ သော သူ မူကား မိမိ ၏ ဇနီးနှစ်သက်စေ ရန် မည်ကဲ့ သို့ ဆောင်ရွက်ရမည် ဟူသော လောကီအမှုကိစ္စ များ အတွက် စိုးရိမ်ပူပန်ရလေ ၏။ သို့ ဖြစ် ၍ သူ ၏ စိတ်အာရုံ သည် ကွဲပြားလေ ၏။ အိမ်ထောင်မပြုသောအမျိုးသမီး၊ သို့ မဟုတ် အပျိုကညာ သည် မိမိ ၏ ကိုယ်ခန္ဓာ နှင့် စိတ်ဝိညာဉ်ကို မည်ကဲ့ သို့ သန့်ရှင်း မွန်မြတ်စေရမည် ဟူသော သခင်ဘုရား နှင့် ဆိုင် သည့် အမှုကိစ္စတို့ အတွက် သာ စိုးရိမ်တတ် ၏။ အိမ်ထောင်ရှိသောအမျိုးသမီးမူကား မိမိ ၏ ခင်ပွန်းနှစ်သက် ရန် မည် သို့ ပြုလုပ်ရမည် ဟူသော လောကီအမှုကိစ္စတို့ အတွက် စိုးရိမ်ရလေ ၏။ ငါသည် သင်တို့ ၏ ကောင်းကျိုး အတွက် ဤ သို့ ဆို ခြင်း ဖြစ် ၏။ ငါ သည် သင် တို့ ကို ချုပ်ချယ်လို ၍ မဟုတ် ဘဲ သင်တို့အား ကောင်းမွန်သင့်လျော်ရာကို ပြုမှုစေ ရန် နှင့် သခင်ဘုရား ၌ အကြွင်းမဲ့ဆက်ကပ်နိုင် ရန် ပြောဆို ခြင်း သာဖြစ် ၏။

### ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပါဌ်တော်ပေတည်း။

**အာလေလူယာ၊ အာလေလူယာ။** (ရှင်မာသေဦး ၄၊ ၁၆)

မှောင်မိုက် တွင် ရှိနေ ကြသော လူတို့ သည် ကြီးစွာသောအလင်းကိုမြင်ကြရပြီ။ သေမင်းနိုင်ငံ ၏ အရိပ် တွင် နေထိုင်ကြ သော သူ တို့အပေါ် သို့ အလင်းတော် ပေါ်ထွန်း လေပြီ။

**အာလေလူယာ၊ အာလေလူယာ။**

## ဧဝံဂေလိကျမ်းစာ ဖတ်ရှုခြင်း။

ရဟန်း ဘုရားသခင်သည် သင်တို့နှင့် ရှိပါစေ။

ပရိသတ် ကိုယ်တော်၏ ဝိညာဉ်နှင့်လည်း ရှိပါစေ။

ရဟန်း ရှင်မာကု ရေးထားသော သန့်ရှင်းသော ဧဝံဂေလိကျမ်းတည်း။ (၁၊ ၂၁ မှ ၂၈ အထိ)

ပရိတ်သတ် အိုဘုရားသခင် ကိုယ်တော်အား ဘုန်းတော်ဂုဏ်တော်ရှိပါစေ။

ထို့နောက် သူတို့ သည် ကာဖာနာအုမ်မြို့သို့ ဝင်ကြလေ ၏။ ကိုယ်တော် သည် လည်း ဥပုသ်နေ့ ဌ် ချက်ချင်းပင် တရား ဇရပ် သို့ ဝင် ၍ သွန်သင် တော်မူ ၏။ ထိုအခါ လူတို့ သည် ကိုယ်တော် ၏ သွန်သင်ချက်ကို အလွန်အံ့သြကြ ၏။ အကြောင်း မူကား ကိုယ်တော် သည် ကျမ်း တတ်ဆရာ များ ကဲ့ သို့ မဟုတ် ဘဲ သြဇာ အာဏာ ရှိ သော သူ ကဲ့ သို့ သွန်သင် တော်မူ သောကြောင့် ဖြစ် ၏။ ထိုအချိန် ဌ် သူတို့ ၏ တရားဇရပ် တွင် ညစ်ညူးသောနတ်ဆိုးပူး ခြင်း ခံရ သည့် လူ တစ်ယောက် ရှိ ၏။ ထိုသူက နာဇရက်မြို့သား ယေဇူး ၊ ကိုယ်တော် သည် အကျွန်ုပ် တို့ ကို မည် သို့ ပြုလိုပါသနည်း။ အကျွန်ုပ် တို့ ကို ဖျက်ဆီး ရန် ကြွလာ တော်မူ ပါသလော။ ကိုယ်တော် မည်သူဖြစ် သည် ကို အကျွန်ုပ် သိပါ ၏။ ကိုယ်တော် သည် ဘုရားသခင် ၏ သန့်ရှင်း မြင့်မြတ် သော သူ ဖြစ်ပါ သည် ဟု အော်ဟစ်လေ ၏။ သို့ သော် ယေဇူး သည် သူ့ ကို ကြိမ်းမောင်းကာ တိတ်ဆိတ်စွာနေလော့၊ ဤသူ့ ထံမှ ထွက်သွားလော့ဟု အမိန့်ပေး တော်မူ လျှင် ၊ ညစ်ညူးသောနတ်ဆိုး သည် ထို သူ့ ကို ပြင်းထန်စွာ လှုပ်ခါ ၍ ကျယ်သောအသံ ဖြင့် အော်ဟစ် လျက် သူ့ ထံမှ ထွက်သွား လေ ၏။ လူ အပေါင်းတို့ သည် လည်းအံ့သြကြ လျက် ဤအ ခြင်း အရာ သည် မည် သို့ သောအရာဖြစ်သနည်း။ ၎င်း သည် သွန်သင်ချက်အသက်ပါတကား။ သူ သည် နတ်ဆိုး တို့ ကို ပင် အာဏာ နှင့် အမိန့်ပေး သော အခါ ၎င်းတို့ သည် သူ ၏ စကားကိုနားထောင်ကြပေ သည် ဟု အချင်းချင်း မေးမြန်း ပြောဆိုကြ ၏။ ကိုယ်တော် ၏ သတင်းကျော်ကြား ခြင်း သည် လည်း တစ်ခဏချင်းပင် ဂါလလေးယနယ် ပတ်ဝန်းကျင် ဒေသ တစ်ခု လုံး သို့ ပျံ့နှံ့သွားလေ ၏။

### ဘုရားသခင်၏ ဧဝံဂေလိ နှုတ်ကပါဌ်တော်ပေတည်း။)

(အို ခရစ်တော်သခင် ကိုယ်တော်ရှင်အား ချီးမွမ်း ထောမနာရှိပါစေ။)